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Onderwerp vraag: 

 
Post-Corona-actieplan : wanneer juist wat voor taxi-sector ? 

 
 

 

 
Toelichtende nota 

 
Wij vernamen en vernemen quasi elke dag sinds het uitbreken van de Corona-crisis via de lokale pers de (te waarderen) intenties 

van het stadsbestuur om middels een “Post-Corona-Actieplan” de lokale handel en horeca tegemoet te komen. 

 

In mij op 30/04 ll. toegestuurd antwoord, gedateerd op 22/04 ll.,  op mijn vraag dd. 27/03 ll. (met ref. 2020/037) over de hulp aan 

de taxi-sector werd gemeld dat door het CB&S zal bekeken worden wat qua financiële compensaties mogelijk is, nu de Vlaamse 

bevoegdheid terzake is overgedragen naar het lokale niveau. Ook is vermeld dat taxi-uitbaters zich kunnen wenden tot de 

technische diensten van de stad voor het plaatsen van plexi-glas in hun voertuig. 

 

Is intussen één en ander verder bekeken?  Zal aan deze sector ook een tegemoetkoming vanwege het stadsbestuur volgen? 

 

Aan welk initiatief wordt gedacht resp. gewerkt? 

 

Kan eventueel in overleg met de sector iets uitgewerkt worden? 
 
 

naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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